

**Bestyrelsesmøde mandag den 1. juli-2024 kl. 18.30 i Vestre Fjordpark Foreningshuset, mødelokale 3**

**Deltagere: Angelina, Gert, Poul, Mathilde og Steen**

**Afbud: Martin.**

- 1. Godkendelse af dagsorden.**
  - a. Ok
- 2. Valg af referent / ordstyrer**
  - a. Steen / Steen
- 3. Godkendelse af referatet fra sidste bestyrelsesmøde**
  - a. Ok
- 4. Kort økonomisk status (budgetopfølgning mv.)**
  - a. Alt ok, diverse udlæg i forbindelse med nedtagning depot er betalt, samt DGI-medlemskab betalt
- 5. Meddelelser**
  - a. Fonde:
    - i. Sparekassen Danmark, ansøgt om donation for udgift til de to containere, afvist.
    - ii. Friluftsrådet: ansøgt om støtte til inventar mm i kajakdepot budget 35.900 kr, godkendt 😊
  - b. En lille opfordring til at oplade profilbillede på rokortet for dem der ikke har gjort det.
- 6. Status projekt ombygning kajakdepot.**
  - a. Alt ved at være fjernet af det som skulle rives ned, og snart vil der blive nedrammet funderingspæle. Vandhane er opsat i kajakdepotet for at kunne skylle grej i byggeperioden.
- 7. Nye medlemmer langsigtet plan**
  - a. Dokument forventningsafstemning for klubinstruktører i AHK: Steen havde lavet et udkast til dette og der er kun lidt finpudsning at gøre på dette, ellers ok.
  - b. Steen har haft møde med Sigurd, Britta og Heidi omkring hvordan de kunne se for sig et kajakkursus i AHK kunne forløbe. Et udkast til plan for ro-elever anno 2025 blev udformet og tilsendt bestyrelsen. Planen blev debateret på bestyrelsesmødet og der er ting, som skal tænkes igennem. Eksempelvis hvad nu hvis man ”dumper”, hvis man bliver forhindret osv. osv. Måske der skal nedfældes nogle handelsbetingelser også. Godt at få vendt nogle ting og det bliver punkt på næste bestyrelsesmøde igen.
  - c. Sigurd, Britta og Heidi forsøger vi at få klar som klubinstruktører til 2025 til en start, men lidt flere vil nok være ønskeligt på den lange bane. Kriterie for at komme i betragtning er Egenfærdighed B eller IPP3 bevis.
- 8. Friluftsrådet bevilling ”Havkajak også til lands”**
  - a. Grejliste indkøb, Angelina sender ind Friluftsrådet for forhåndsgodkendelse inden indkøb. Opbevaring efter indkøb vil blive på ”privat fjernlager” indtil depot-ombygning er i mål.
- 9. info fra udvalg.**

**Intro:** Pt er 9 nye medlemmer blevet friroet. Hvis friroet og ikke fået brik/info adgang til depot, ret henvendelse til Poul Tradsborg,

**Teknik:** Godt gang i onsdags-teknik i bassin med 8-10 deltagere, både nye/gamle medlemmer så det er super.

**Aktivitet:** Sommerfesten: Tilmelding på rokort, kom frisk meld dig til o-løb også. Det er sjovt og hyggeligt, fed måde at lære hinanden at kende.

**Svømmehal:** sommerpause

**Kajakdepot:** Der opfordres til at holde orden på den knappe plads vi har under ombygningen. Husk også kajaker skal tørres indvendigt i lugerum, vi skal minimere vand/vanddamp belastningen pga mug/skimmel risiko. Er der skader/fejl på udstyr så fejlmeld det på rokort under ”skader” (ikke SMS til depotbestyrer....)
- 10. Evt.**
  - a. Næste møde 16. sep. Kl 19-21

